
00_PISMO - Kalendarium z historią sprawy 

L.p. Data Wydarzenie/zdarzenie Dokumenty źródłowe 

1 30.03.2017 
Wniosek do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego o wyrażenie zgody na prowadzenie 
eksperymentu pedagogicznego w Policealnym Studium Animatorów Kultury 

Dyrektor szkoły + przedstawiciele Rady 
Pedagogicznej 

2 07.04.2017 
Odpowiedź na wniosek z 30.03.2017 – zgoda na podjęcie prac zmierzających do utworzenia z dniem 1 
września 2017 r. PSAK SKIBA 

Dyrektor Departamentu Szkolnictwa 
Artystycznego i Edukacji Kulturalnej Lidia 
Skrzyniarz 

3 12.07.2017 Powołanie Policealnego Studium Animatorów Kultury „SKiBA” we Wrocławiu Zarządzenie MKiDN poz. 46 / - Piotr Gliński 

4 12.07.2017 Utworzenie Zespołu Szkół Animatorów Kultury we Wrocławiu Zarządzenie MKiDN poz. 47 / - Piotr Gliński 

5 30.08.2017 
Powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Animatorów Kultury we Wrocławiu od 
dnia 01.09.2017 do dnia 30.06.2018 Krystynie Hrycyk 

Powierzenie / - Dyrektor Departamentu 
Szkolnictwa Artystycznego i Edukacji 
Kulturalnej Lidia Skrzyniarz 

6 27.06.2018 
Powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora Zespołu Szkół Animatorów Kultury we Wrocławiu od 
dnia 01.07.2018 do dnia 31.08.2018 Krystynie Hrycyk 

Powierzenie / - Dyrektor Departamentu 
Szkolnictwa Artystycznego i Edukacji 
Kulturalnej Lidia Skrzyniarz 

7 28.08.2018 
Rozwiązanie Zespołu Szkół Animatorów Kultury we Wrocławiu; majątek oraz pracownicy (nauczyciele 
oraz administracja i obsługa) stają się pracownikami PSAK SKiBA 

Zarządzenie MKiDN poz. 59 / - Jarosław Sellin 

8 28.08.2018 
Likwidacja Państwowego Pomaturalnego Studium Kształcenia Animatorów Kultury i Bibliotekarzy we 
Wrocławiu 

Zarządzenie MKiDN poz. 60 / - Jarosław Sellin 

9 29.08.2018 
Powierzenie stanowiska dyrektora Policealnego Studium Animatorów Kultury SKiBA we Wrocławiu od 
dnia 01.09.2018 do dnia 31.08.2023 Michałowi Kottowi 

Powierzenie / - Dyrektor Departamentu 
Szkolnictwa Artystycznego i Edukacji 
Kulturalnej Lidia Skrzyniarz 

10 09.2018 Wyjazdowe spotkanie z dyrekcją i nauczycielami PSAK Kalisz z inicjatywy dyrektora Michała Kotta 
Kalisz: Michał Kott, Ewelina Surniak, Dorota 
Szczęśniak 

11 01.2019 
Spotkanie nauczycieli PSAK SKiBA i PSAK Kalisz w sprawie ramowych planów nauczania oraz pytań 
egzaminacyjnych i przebiegu egzaminu dyplomowego 

Wrocław: Nauczyciele PSAK SKiBA i PSAK 
Kalisz oraz wizytator CEA regionu VII 
dolnośląskiego Maria Len 

12 16.03.2019 
Spotkanie nauczycieli PSAK SKiBA i PSAK Kalisz w sprawie ramowych planów nauczania oraz pytań 
egzaminacyjnych i przebiegu egzaminu dyplomowego 

Kalisz: Nauczyciele PSAK SKiBA i PSAK Kalisz 
oraz wizytator CEA regionu V wielkopolskiego 
Artur Matejuk 

13 06.06.2019 

Podsumowanie eksperymentu dla Policealnego Studium Animatorów Kultury „SKiBA” we Wrocławiu 
oraz Policealnego Studium Animatorów Kultury w Kaliszu, gdzie wnioskuje się o wskazanie 
niezbędnych uwag, które przyczynią się do zakończenia eksperymentu i zaowocują ustabilizowaniem 
sytuacji prawnej wymienionych szkół. 

Podsumowanie eksperymentu 

14 14.02.2020 Udział w kongresie zawodów pomocowych zorganizowany pod auspicjami Prezydenta RP 
Z inicjatywy dyrektora Michała Kotta 
zaproszeni zostali przedstawiciele szkół 
animatorów kultury z Krosna i Kalisza 

15 13.11.2020 
Honorowa odznaka „Zasłużony dla Kultury Polskiej” przyznana przez MKDNiS dla PSAK SKiBA we 
Wrocławiu z inicjatywy dyrektora Studium 

Odznaka wraz z legitymacją nr 14157 



16 01.12.2020 Sprawozdanie z eksperymentu prowadzonego w roku szkolnym 2019/2020 przez PSAK SKiBA Teczka: DOKUMNETY SZKOŁY 

17 
21.05.2021 – 
22.05.2021 

I Konferencja o Animacji zainicjowana przez PSAK SKiBA z udziałem szkół animatorów kultury z Krosna 
i Kalisza 

Wrocław 

18 14.07.2021 Sprawozdanie z eksperymentu prowadzonego w roku szkolnym 2020/2021 przez PSAK SKiBA Teczka: DOKUMNETY SZKOŁY 

19 
27.05.2022 – 
28.05.2022 

II Konferencja o Animacji zainicjowana przez PSAK SKiBA z udziałem szkół animatorów kultury z 
Krosna i Kalisza 

Krosno 

20 15.07.2022 Sprawozdanie z eksperymentu prowadzonego w roku szkolnym 2021/2022 przez PSAK SKiBA Teczka: DOKUMNETY SZKOŁY 

21 01.09.2022 
Wniosek RP PSAK SKiBA o wystąpienie przez wizytatora CEA o nagrodę dyrektora CEA dla dyrektora 
Michała Kotta 

Uchwała i wniosek RP z uzasadnieniem 

22 14.10.2022 
Nagroda indywidulana II stopnia za szczególny wkład w rozwój edukacji artystycznej w Polsce 
przyznana przez Dyrektora CEA przyznana dyrektorowi Michałowi Kottowi 

Nagroda 

23 06.12.2022 
Wyróżniająca karta oceny pracy, dyrektora Michała Kotta,  dokonana za okres pracy od 01.09.2018 do 
14.11.2022 

Pismo z Departamentu Szkolnictwa 
Artystycznego 

24 22.02.2023 
Telefon do dyrektora PSAK SKiBA Michała Kotta od dyrektora CEA Zdzisława Bujanowskiego o 
planowanym wstrzymaniu naboru na rok szkolny 2023/2024 

Bilingi telefoniczne 

25 22.02.2023 
Mail o wyznaczenie spotkania z Jarosławem Wartakiem dyrektorów szkół z Kalisza, Krosna i 
Wrocławia 

Mail z dnia 22.02.2023 

26 28.02.2023 
Mail o wyznaczenie spotkania z Jarosławem Wartakiem dyrektorów szkół z Kalisza, Krosna i 
Wrocławia. Prośba o dołączenie do spotkania przedstawicieli rad pedagogicznych ze szkół. 

Mail z dnia 28.02.2023 

27 02.03.2023 Pismo w sprawie wstrzymania naboru na rok szkolny 2023/2024 

Zdzisław Bujanowski (pismo z dnia 
27.02.2023; data wpływu do jednostki 
02.03.2023)  
(zał. pdf. 01_PISMO - Pismo z dnia 27.02.2023 
r. od Zdzisława Bujanowskiego, Dyrektora 
CEA, w sprawie wstrzymania naboru do 
Studium na rok szkolny 2023/2024) 

28 03.03.2023 
Telefony od dyrektorów szkół z Kalisza i Krosna z informacją o otrzymanym poleceniu służbowym (od 
dyrektora CEA Z. Bujanowskiego) o zakazie uczestnictwa w spotkaniu zaplanowanym na dzień 8 marca 
2023 w Warszawie 

Telefony na numer prywatny dyrektora PSAK 
SKiBA Michał Kotta 

29 08.03.2023 

Spotkanie w Warszawie z dyrektorem CEA Zdzisławem Bujanowskim – w rozmowie dotyczącej 
wstrzymanego naboru podano argumenty finansowe (wysoki koszt wykształcenia absolwenta) i 
wyczerpanie się formuły kształcenia. Pozostawienie szkół w Krośnie i Kaliszu ze względu na ich 
lokalizację. Otrzymano deklarację, że 14.03.2023 jeszcze raz sprawa będzie rozpatrywana, i będą 
trwały rozmowy nad znalezieniem nowej formuły stąd też wstrzymany nabór, a nie likwidacja. 

Uczestnicy: Michał Kott, Dorota Szczęśniak i 
Ewa Kramarczyk 

30 15.03.2023 
Nadzwyczajna Rada Pedagogiczna. Zobowiązanie dyrektora Michała Kotta do wystąpienia w imieniu 
Rady Pedagogicznej do MKiDN w sprawie wstrzymania decyzji 

Pismo z dnia 15.03.2023 do MKiDN (data 
wysłania 16.03.2023)  
(zał. pdf. 02_PISMO - Pismo Rady 
Pedagogicznej z dnia 15.03.2023 r. do prof. dr 
hab. Piotra Glińskiego, Wiceprezesa Rady 
Ministrów Ministra Kultury i Dziedzictwa 



Narodowego, jako odpowiedź na decyzję 
Dyrektora CEA) 

31 21.03.2023 
Mail do posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej z prośbą o wyznaczenie terminu spotkania. Temat 
rozmowy: funkcjonowanie i organizacji szkoły. 

Mail z dnia 21.03.2023 

32 23.03.2023 
Podjęcie próby kontaktu telefonicznego z biurem posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (cel: 
wyznaczenie terminu spotkania). 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

33 24.03.2023 
Podjęcie próby kontaktu telefonicznego z biurem posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (cel: 
wyznaczenie terminu spotkania). 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

34 27.03.2023 
Podjęcie próby kontaktu telefonicznego z biurem posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (cel: 
wyznaczenie terminu spotkania). 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

35 28.03.2023 
Mail do posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej z prośbą o wyznaczenie terminu spotkania. Temat 
rozmowy: funkcjonowanie i organizacji szkoły. 

Mail z dnia 28.03.2023 

36 29.03.2023 
Podjęcie próby kontaktu telefonicznego z biurem posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (cel: 
wyznaczenie terminu spotkania). 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

37 30.03.2023 
Podjęcie próby kontaktu telefonicznego z biurem posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (cel: 
wyznaczenie terminu spotkania). 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

38 31.03.2023 
Podjęcie próby kontaktu telefonicznego z biurem posłanki Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (cel: 
wyznaczenie terminu spotkania). 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

39 22.03.2023 
Pismo Dyrektora PSAK SKiBA z prośbą o podania podstawy prawnej dotyczącej decyzji MKiDN o 
wstrzymanie naboru na rok szkolny 2023/2024 

Pismo z dnia 22.03.2023  
(zał. pdf. 03_PISMO - Pismo z prośbą o 
podanie podstawy prawnej dotyczącej decyzji 
MKiDN) 

40 19.04.2023 Odpowiedź na pismo z dnia 15.03.2023 

Pismo z dnia 14.04.2023; data wpływu do 
jednostki 19.04.2023  
(zał. pdf. 04_PISMO - Pismo z dnia 14.04.2023 
r. od Jarosława Wartaka, Dyrektora 
Departamentu Szkolnictwa Artystycznego o 
niewszczynaniu przez Organ prowadzący 
Studium procedury określonej w art. 89 
ustawy Prawo oświatowe w sprawie 
likwidacji) 

41 21.04.2023 Informacja o konkursie na stanowisko dyrektora PSAK SKiBA we Wrocławiu 
Pismo z dnia 18.04.2023; data w pływu do 
jednostki 21.04.2023 

42 21.04.2023 
Wniosek o udostępnienie informacji publicznej z dn. 21 kwietnia br., dotyczący danych w odniesieniu 
do Policealnego Studium Kultury w Kaliszu i Policealnego Studium Animatorów Kultury w Krośnie, 
przekazujemy poniższe zestawienie. 

Ewa Kramarczyk (przedstawiciel RP PSAK 
SKiBA) 

43 24.04.2023 
Pismo z dnia 24.04.2023 od dyrektora Zdzisława Bujanowskiego o podanie informacji dotyczących 
funkcjonowania szkoły od 09.2023 do 08.2024 (liczba słuchaczy, liczba pracowników pedagogicznych i 
niepedagogicznych) 

 

44 25.04.2023 Zebranie nauczycieli w sprawie wybrania przedstawicieli RP na spotkanie w dniu 12.05.2023  



45 27.04.2023 Spotkanie z Markiem Sztarkiem kierownikiem Dolnośląskiego Laboratorium Kultury 
Dorota Szczęśniak, Ewa Kramarczyk i Łukasz 
Michoń 

46 28.04.2023 
Telefon z Departamentu Szkolnictwa Artystycznego z informacją o planowanym na dzień 12.05.2023 
spotkaniu (w siedzibie PSAK SKiBA) z Jarosławem Wartakiem. Ustalono ponowny kontakt na dzień 
08.05.2023 w celu potwierdzenia, składu oraz tematu spotkania. 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

47 02.05.2023 Odpowiedź na wniosek 
Ewa Kramarczyk (przedstawiciel RP PSAK 
SKiBA) 

48 10.05.2023 

W dniach 08.05.2023 i 09.05.2023 nie uzyskano informacji odnośnie spotkania zaplanowanego na 
dzień 12.05.2023. Dnia 10.05.2023 potwierdzono skład delegacji z Warszawy: Jarosław Wartak 
(dyrektor DSA), Adam Wiśniewski (Naczelnik Wydziału Prawnego) i Marta Trzaskowska (Naczelnik 
Wydziału Finansowego). 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

49 11.05.2023 
Informacja, z sekretariatu DSA, o zmianie składu delegacji. Zamiast Marty Trzaskowskiej na spotkaniu 
miał się pojawić Wojciech Pukocz rektor ASP we Wrocławiu. 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

50 12.05.2023 

Spotkanie w siedzibie szkoły w obecności przedstawicieli PSAK SKiBA (Michał Kott, Dorota Szczęśniak, 
Ewa Kramarczyk, Monika Braun, Łukasz Michoń i Radosław Łazarz) oraz składu zaproponowanego 
11.05.2023. Dodatkowo w spotkaniu uczestniczył kanclerz ASP Marcin Woźniak. 
Dyrektor Wartak poinformował uczestników spotkania, że przeprowadzone zostały rozmowy z 
rektorem ASP dotyczące utworzenia kierunku animacja na ASP. Poinformowano również o spotkaniu, 
w tym samym dniu, z wiceprezydentem Sebastianem Lorencem w sprawie przejęcia budynku. 
Zaproponowano dalsze prace w zespołach z przedstawicielami ASP. 

Ustna relacja uczestników spotkania. 

51 15.05.2023 
Na RP przedstawiono relację ze spotkania w dniu 12.05.2023. Do zespołu zgłosili się: Michał Pietrzak, 
Łukasz Michoń oraz Radosław Łazarz. 

Protokół RP 

52 18.05.2023 
Spotkanie z rektorem ASP Wojciechem Pukoczem. 
Rozmowa dotycząca podziału zadań w sprawie przygotowania programu i sylwetki absolwenta. 

Michał Kott i Monika Braun 

53 22.05.2023 Odpowiedź na pismo z dnia 24.04.2023 Pismo 

54 29.05.2023 
Konkurs na stanowisko dyrektora PSAK SKiBA. 
Konkurs nie został rozstrzygnięty. 

Informacja do kandydata ubiegającego się o 
stanowisko. 

55 30.05.2023 
Mail do Wandy Zwinogrodzkiej (podsekretarza w MKiDN) z prośbą o wyznaczenie terminu spotkania 
(temat przewodni: organizacja i funkcjonowanie szkoły) 

Mail z dnia 30.05.2023 

56 31.05.2023 
Osoby wytypowane przez RP do komisji konkursowe (Monika Braun i Agnieszka Łobocka) 
zrelacjonowały przebieg konkursu. 

Protokół RP. 

57 05.06.2023 
Spotkanie z rektorem ASP Wojciechem Pukoczem. Rozmowa w sprawie osób, które potencjalnie 
mogą znaleźć zatrudnienia na nowo otwartym kierunku. Rektor poinformował o spotkaniu w dniu 
jutrzejszym (06.06.2023) z Jarosławem Wartakiem. 

Relacja ustna. 

58 07.06.2023 
Telefon z biura Wandy Winogrodzkiej z informacją, że z powodu napiętego harmonogramu pani 
Minister nie znajdzie czasu na spotkanie. Wskazano kontakt z dyrektorem Jarosławem Wartakiem. 

Kontakt telefoniczny. Sekretariat główny. 

59 12.06.2023 
Spotkanie przedstawicieli Rady Pedagogicznej PSAK SKiBA z Małgorzatą Panek-Kiszczak wizytatorem 
CEA. Złożono pismo w imieniu RP. 

Monika Braun i Dorota Szczęśniak. Pismo z 
dnia 12.06.2023. 

60 21.06.2023 Pismo do Prezydenta Wrocławia Jacka Sutryka 
(zał. pdf. 05_PISMO - do Prezydenta 
Wrocławia Jacka Sutryka) 



61 26.06.2023 

Konferencja prasowa z udziałem społeczności PSAK SKiBA (uczniowie, nauczyciele, absolwenci, 
symaptycy), na której odczytano petycje skierowane do MKiDN Piotra Glińskiego przez: Agnieszkę 
Dziemianowicz-Bąk, Krzysztofa Śmiszka, Krzysztofa Mieszkowskiego oraz wystąpienia Dyrektora 
Michała Kotta, przedstawicieli Rady Pedagogicznej i uczniów 

 

62 27.06.2023 Pismo do Marszałka Województwa Dolnośląskiego Cezarego Przybylskiego 
(zał. pdf. 06_PISMO - do Marszałka 
Województwa Dolnośląskiego Cezarego 
Przybylskiego) 

63 27.06.2023 Pismo do Senatora RP Bogdana Zdrojewskiego 
(zał. pdf. 07_PISMO - do Senatora RP 
Bogdana Zdrojewskiego) 

64 04.07.2023 Spotkanie zespołu do prac nad programem studiów z ramienia ASP i SKiBY 
Pełny skład z ramienia ASP, z PSAK SKiBA 
dyrektor Michał Kott i przewodniczący 
zespołu Radosław Łazarz 

65 12.07.2023 Odpowiedź od Prezydenta Wrocławia Jacka Sutryka 
(zał. pdf. 08_PISMO - odpowiedź od 
Prezydenta Wrocławia Jacka Sutryka) 

66 13.07.2023 
Udział przedstawicieli szkoły w Sesji Rady Miejskiej Wrocławia nr LXXI. Podczas sesji poruszona została 
kwestia dotycząca szkoły (wystąpienie Piotra Uhle). Nawiązano kontakt z radnym Dominikiem 
Kłosowskim. 

Ewa Kramarczyk, Natalia Ługiewicz, Elżbieta 
Pietralczyk. Relacja ustna 

67 13.07.2023 
Spotkanie pełnego zespołu do prac nad programem studiów z ramienia ASP oraz nauczycieli PSAK 
SKiBA, którzy wyrazili chęć współpracy 

 

68 14.07.2023 
Pismo do dyrektora Departamentu Nieruchomości i Eksploatacji UM Wrocławia, Jana Bujaka, z prośbą 
o nieprzekazywanie nieruchomości przy ulicy J.U. Niemcewicza 2 na rzecz Akademii Sztuk Pięknych 
im. Eugeniusza Gepperta we Wrocławiu 

Pismo z dnia 14.07.2023  
(zał. pdf. 09_PISMO - do dyrektora 
Departamentu Nieruchomości i Eksploatacji 
UM Wrocławia, Jana Bujaka) 

69 17.07.2023 
Spotkanie z Posłanką PiS Mirosławą Stachowiak-Różecką zainicjowane przez radnego miejskiego PiS 
Michała Kurczewskiego 

Obecni na spotkaniu: Dyrektor Michał Kott, 
Ewa Kramarczyk, Agata Sikora 

70 31.07.2023 Odpowiedź Dyrektora Departamentu Nieruchomości i Eksploatacji UM Wrocławia, Jana Bujaka 
(zał. pdf. 10_PISMO - odpowiedź Dyrektora 
Departamentu Nieruchomości i Eksploatacji 
UM Wrocławia, Jana Bujaka) 

71 11.08.2023 Petycja do Ministra MKiDN Piotra Glińskiego od Akcji Kultura Wrocław  

72 03.11.2023 Spotkanie z radnym Piotrem Uhle w sprawie ratowania PSAK SKiBA i  utrzymania budynku 
Obecni na spotkaniu: Piotr Uhle, Dyrektor 
Ewa Kramarczyk, Natalia Ługiewicz, Łukasz 
Czekalski 

73 07.11.2023 Spotkanie z posłanką KO Jolantą Niezgodzką i Piotrem Uhle w sprawie j.w. 
Obecni na spotkaniu: Jolanta Niezgodzka, 
Piotr Uhle, Dyrektor Ewa Kramarczyk, Dorota 
Szczęśniak 

74 
27.11.2023 
godz. 10:34 

Telefon z Działu Prawnego CEA z prośbą o przekazanie wykazu majątku i wykazu słuchaczy w pilnym 
terminie w związku z cyt.: „ostatnimi działaniami Ministra” 

Kontakt telefoniczny bezpośrednio do 
Dyrektor Ewy Kramarczyk 

75 27.11.2023 
Pismo z CEA od Dyrektora Z. Bujanowskiego w sprawie pilnego przekazania  do CEA szczegółowych 
informacji o mieniu będącym w zarządzie Studium oraz o przesłanie danych kontaktowych do uczniów 

Mail z dnia 27.11.2023  
(zał. pdf. 11_PISMO - od Dyr Z. Bujanowskiego 
w spr. pilnego przekazania szczegółowych 



informacji o mieniu będącym w zarządzie 
Studium oraz o przesłanie danych 
kontaktowych do uczniów) 

 

Dodatkowo nawiązano kontakt z posłami: 

Mirosława Stachowiak-Różecka (brak odpowiedzi) 

Agnieszka Dziemianowicz-Bąk (interpelacja); 

Krzysztof Śmiszek (interpelacja); 

Krzysztof Mieszkowski (interpelacja); 

Jacek Protasiewicz (brak odpowiedzi) 

Bogdan Zdrojewski (brak odpowiedzi) 

Wystosowano również pismo, z prośbą o pomoc i zajęcie stanowiska, do Prezydenta Wrocławia Jacka Sutryka. 


